
Agent Bojana: Nie rozmawiałem jeszcze z Sabatinim

News - ASRoma.pl

Dziś rano, hiszpańska prasa podała, iż Roma chce odstawić przedwcześnie

Bojana do Barcelony. Taką wiadomość podał dzienniki "Sport", dodając iż

Sabatini i Baldini prowadzą już rozmowy w tym kierunku z włodarzami

Blaugrany, chcąc przekonać, że byłoby to najlepsze rozwiązanie. 

 

Tymczasem jak podaje agencja prasowa ANSA, w Trigorii zdecydowanie

zdementowano pogłoski, które nie odpowiadają absolutnie prawdzie. Roma ma w

rzeczywistości zamiar nadal stawiać na młodego Hiszpana, uznając go za dobrego

gracza.

 

Portal gazzettagiallorossa.it zdecydował się zasięgnąć informacji u agenta gracza,

Zorana Vekcia:

- Na tą chwilę nie podjęliśmy żadnych decyzji i nie myślimy o ich podejmowaniu.

Dokonamy ocen, a następnie zdecydujemy o wszystkim latem. Plotki na temat

Bojana? Nie rozmawiałem jeszcze z Sabatinim i nie miałem z nim kontaktów,

najpierw muszę porozmawiać z Bojanem.
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